
LA-505 半自動折角貼標機 ( 盒裝產品封口標籤 )
Semi-automatic Right Angle Labeling Machine  (Seal label on boxes)

適用範圍

•	各種大小之塑膠盒及紙盒折角貼標，大盒小盒一機搞定。
•	圓形或方形標籤皆適用，亦適用透明標籤。
•	最適合「少量多樣化」折角貼標需求。

特色介紹

•	控制系統：採用日本三菱 PLC。
•	出標系統：採用步進馬達，貼標精準度高，易於校正控制。
•	直覺式的操作介面，非專業人員也可迅速上手。
•	內建生產計數器，輕鬆自動計算每日生產量。
•	使用者友善設計：可快速調整貼標位置或更換標籤捲。
•	體積輕巧不佔空間，可任意變換擺放位置，空間利用最靈活。
•	德國 SICK 電眼：國際知名品牌，感應準確且品質優異。

機台規格

機台尺寸 670( 長 ) x 330( 寬 ) x 310( 高 ) mm

動力需求 電壓 110V，頻率 60Hz，單相，視在功率 60VA

適用標籤高度 20 ~ 30 mm

適用標籤長度 20 ~ 30 mm

機台產能 約 10 ~ 20 個 / 每分鐘  

貼標精度 ± 1.0 mm

選配項目 工作台車 ( 桌面 # 304 不鏽鋼／附腳輪 )

Field of Application
•	Seal the opening of various square plastic and paper boxes by a right angle label.
•	For round or square shape of labels, transparent labels are also applicable.
•	Most suitable for small-volume daily production of a wide range of different 

products .

Features
•	Machine control system: Mitsubishi PLC (Japanese brand).
•	Stepper motor in labeling system offers the high labeling precision.
•	Intuitive interface: Everyone can operate this machine easily without professional 

techniques.
•	Production volume counter helps recording daily production automatically.
•	User-friendly design: Labeling position can be adjusted shortly and label roll can 

be replaced conveniently without using tools.
•	Small machine dimension saves much space and can be moved flexibly.
•	SICK sensor (German brand) sensor: It’s a famous brand with excellent and 

accurate detection performance.

Specifications
Machine Dimension 670(L) x 330(W) x 310(H) mm
Power Requirement 110V, 60Hz, 1 Phase, 60VA 

Applicable Label Height 20 ~ 30 mm
Applicable Label Length 20 ~ 30 mm

Production Capacity About 10 ~ 20 PCS / per minute
Labeling Precision ± 1.0 mm

Optional Item Working table 
(Desktop # 304 stainless steel ／ Castors attached)

產量自動計數器

貼標位置調整裝置
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adjusting device
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德國 SICK 電眼
SICK sensor  (German brand)
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